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sa 115. sjednice Vijeia Hrvatske komore nredici
odrLane 29. lipnja 2020. godine s poiietkonrL u I
medicinskih sestara, La5dinska cesta 14a (ulaztzFilj

l. Usvajanje zapisnika sa 1 14. sjednice Vijeia
2. Predstavljanje glavne urednice plavog

3. Izvje56e o radu povjerenstava,

4. Razno.

Nazodno je 19 dlanovaYijeda.
Odsutni su dlanovi Vije6a: Darinka LvorcNovak, S
Predsjednica Vije6a pozdravila je sve nazodne i zah
Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 114. sjednice Vijeda IIIKM
Zapisnik sa I 14. sjednice YijedaHKMS jednoglasno

Ad 2)
Predstavljanje glavne urednice Plavog flokusa
Predsjednica Vijeia podsjetila je kako je Vijeie i
dega je ona pozvana da se predsrtavi dlanovima Vii
Glavna urednica Plavog fokusa dr.sc. Biljana Krrrtovi
profesionalnu biografrju. Nakon toga predstavila je i
kako su u prvom broju Plavog fokusa vidljive promj
programu kad se natjecala za glavnu urednicu,
Jedino Sto nije bilo ispunjeno u proSlorn broju.je rubri
broju dije tiskanje se planira zapodetak srpnja.
Rekla je kako je s predsjednikom HKMS razgovarala
fokusa i moguiim ponudama racli modernizac\ie.,
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Zamolila je nazodne da iznesu svoje prijeclloge i kriti



eventualna pitanja. Predsjednica Vijeia pitala je j
urednica rekla je kako za sada nisu zbog epider:nije,
ako sve bude u redu, objavljivat ie se i kalenda.r do
ie ovisiti o situaciji s epidemijom.
Agneza Aleksijevii pohvalila je glavnu urednicu i n
podruZnica, o buduioj suradnji yezano u:z pla.vji

Predsjednica Vijeia zahvalila je glavnoj urednici na.
dlanovima Vijeia.

Ad3)
Izvje5de o radu povjerenstava
Biljana Kurtovii, kao predsjednica Povjerenstva za s
je izvje5de o radu Povjerenstva" Rekla je kako su
brojke yezno uz vrednovanje strudnih skupova koje
kako njezino Povjerenstvo planira u sljedeiem
Pravilnika o sadrZaju, rokovima i postupl<u strudnog
medicinskih sestara. Radi se o nastavku rudana izmt
prethodnom sastavu Povjerenstva o demu se prethocl
sadaSnje dlanove. Izmjene i dopune najvi5e ie se
boravke s mentorom" Predvida da ie prijedlog biti
Predsjednica Vijeia zahvalila j<: na izvjeiiiu o radu
AgnezaAleksijevi6 rekla je da je ovo Po.vjerenstvo u
pravovremeno reagiralo vezano uz vredn,ovanje str
Predsjednica Vijeda podsjetila je kako su dlanovi Vij
pisanim putem te je pozvalanaizodne da iznesu svoie
Nevenka Ivek rekla je da, obzirom na to da su se ne
kako bi se sjednice trebale odrLavati telefbnskirn ili
Sest mjeseci odrZi jedna ili nijedna sjednioa po
time da se omoguie elektronske sjednice, kao Sto su
Agneza Aleksijevii rekla je da to ovisi o povjerens
predmetima, Sto se moZe vidj eti iz rada Povjerenstva
RuZa Uremovic rekla je kako treba predlzLgati nove i
siednica.
Agneza Aleksijevii pohvalila je povjerenstvo :za Pri
moZe vidjeti da su konadno magistre sestrinstva uvr5
Zvonimir Pardina rekao je da bi povjerenstva trebala
odnosno da budu inicijatori promjena. To ne mogu s

predmetima.
RuZa lJremovii rekla je kako postoji dojava izl)oma
dopis i poZurnicu, a na koji nije odgovoreno iz Ir(
dana ne odgovori na upit. Rekla je kako u Kornori
struktura zaposlenika i ne zna tko Sto radi u Kornori,
Povjerenstva za etidkapitanja niti od pravnika" )Zeljel
zadatak itko je za Sto zaduLen. Postavlja ovo pitanje,
predsjednici PodruZnice HKMS.
Predsjednik HKMS rekao je kako se telefonski tiuo s

poslati izvanredni nadzor, a kolegica u kqjoj je probl

podruZnice ukljudene u rad, glavna
ukliudit ie se, ovisno o razvoiu situac

t1/kroz godinu na nacionalnoj razin
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smisla slati nadzor, buduii da se radi o glavnoj sest
odnosi su naruSeni. Nadzor ie se poslati kad se ko
propuste u strudnom radu, a o rneduljudskim odnosi
dojam da ravnateljicatraLi da Kromora bude ta koia
Komora ne moZe sudjelovati u tome, moZe samo n
s tim da treba za5tititi kolegicu, ali zamolila je da se
trag, Predsjednica Vijeia zamolila je da r;e o ovoj
sada nastavi s izvje5iima o radu povjerenstava.
Zvonimir Pardina relcao je kako bi bilo dobro da se
tome Sto povjerenstvarade, a ne samo koliko ier sas
moLe rczluditi Sto se todno radilo.
Predsjednica Vijeia rekla je da treba vidjeti imaju li
ona povjerenstva koja trebaju irnati prijerlloge i inici
pitanja.
Brankica Ividinec predloZila je da se na sjednicru Vij
se direktno moLe pitati, Sto bi Vije6u puno znad:ilo,
Povjerenstva za strudna pitanja i trajno usavr5a.,ranje
Predsjednica Vije6a predloZila.je da se kr:ajem godi
prezentirati izvje5ia o radu povjerenstava koja rie se
dlanovima Vije6a priliku da postave pitanja.
PredsjednicaYijecapredloZila je da se glasa o prih
mo guino sti odrZavanj a sastanaka povj erenstava on-l
mo gudno st o dr Lav anj a sj edn ica povj eren stava o n - I in
usvoieni.

Ad4)
Razno
RuZa Uremovii rekla je da postoji problem zbog
rijeSiti. Rekla je daizbaze, od (:lanova svoie
odgovara i zaSto se nitko ne javlja i smatra da sr: to
rekao da je u sludaju Doma za starije i nemoir-re Udb
odgovornost, odnosno za neodgovaranje rna taj rrpit.
epidemije.
RuZa Uremovii rekla je kako je na jednom sastemku
prije godinu dana na koji nitko nije odgovorio" Ne zn
Smatra da se treba odgovoriti barem u snaislu da je
Ne zna otkud ravnateljici doma informacija o tome
Predsjednik je rekao da je to todna inforrnacija i da
RuZa Uremovi6 rekla je kako ne znatko dto radj, od
kako svi pravnici rade na svemll Sto dobiju na stol i
rekla je kako je njena sugestija da se na web strunici
Komore i tko Sto radi kako bi dlanstvo bilo s time u
Anastazija Sorii Uranid rekla kako je ona ta koja
mailu te smatra da svima odgovara. Ako nekom nije
da ju se obavijesti ako na neki upit nije oclgovoreno,
ie ona odgovarati.
Brankica Ividinec rekla je kako se u podruZnicatna s lno gQvori da se svi problemi prvo

govaianja izureda Komore i da se to mbra
ce ddbiva upite o tome za5to nitko ne
ora oQavezno promijeniti. Predsjednik j{
na to tako i da on z:ato preuzima
e5ko je bilo odrediti nadzor u uvjetima

olegiga iz Novalje rekla kako je uputila frpit
t irnaj! li i drugi kolege takvih problemal.

izvje5ia o radu povjerenstava, kad i
IzyjeSie o radu povjerenstava i

it zappimljen jer se s pravom prigovara.

govorila, to je njezin propust. Zatnolil
duii daje to onda njezin propust za ko
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morri ima zaposlena detiri pravnika.
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rjeSavaju s predsjednikom podruLnice, a ukolik.o to
NaZalost, mnogi dlanovi Salju upite direktno Komori
da bi dlanovima trebalo sugerirati da se rrajprije:
predsjednik podruZnice bude upoznat.
Zvonimir Pardina rekao ie kako desto zo.ve A
Zvonimir Pardina predloZio je da se objavi todrro tkr:
odredeni problem. Rekao je kako Hrvatska lijeilnidk:
predlaLe da se to primijeni i za na5u Komoru kako bi
bi se moglo vidjeti i tko koliko radi i onai tko tt:,aLi
Tajnik Komore objasnila da se svi upiti Salju ntr cent
predsjednik taj koji odreduje kome ide koji posao. U
zaposlenika i todno se znatko koliko radi. Kad se

lni elmail hkms@hkms.hr ,adaje
redu Komore postoji praienje udinka r
irni po5ta, predsjednik je taj koji signir
nik je rekao da ured odgovoran i pitao
kakd mu se konkretno ne javlja V. J. n

a jE postoji li sistematizacija radnih
lenih u uredu Komore, a predsjednik
ni Komore. a od tada se hroi zanosle

dlanstva da se ne moZe dobiti ured

postoji li moguinost dekanja napoziv karc kod
li proflem ga je dobiti. Takoder je pitao
era. IVanka Kalii podsjetila je da takva

nadogradnja ne bi donijela velika
avljplo i glasalo protiv. Ivica RaZnievi
na problem Udbine, a smatra da ie

Predsjednica Vijeia pitala je Sto je bilo s odgov,orom
tef efonski razgovor zbog nemoguinosti odlaska u
Predsjednica Vijeia rezimirala Xe da su redovni st
slanja izvanrednih strudnih nad:zora, a u sludaiu Udbi
Kristina Olii pitala je mogu li dlanovi Vi.jieia dobili lovnik o radu Komore e-mailom kako bi
mogla znatitko Sto radi i Sto je diji opis poslova. Taj
da ga mogu dobiti, ali iznjega neie puno doawti.
zaposlenika s opisima poslova. LgnezaAleksijevii p

predmet i odredi kome ide u daljnjiposturpak. p,redsj

tko konkretno ne odgovara. Zvonimir pardina rekao
sluZbeni mobitel. Inade sve rjesavaju bez problema,

nadogradnja telefonske centrale koSta, vrloje sliupo,
pobolj5anja, Vijeie FIKMS je vei jednom o tonre ras
podsjetio je na pitanje da nije poslan nikakav odgov
da se po5alje odgovor u smislu da je upit zaprinrljen

mjesta. Brankica Ividinec pitala je koliko je uop6e za,
odgovorio da jetaj podatak iznesen u izvie5iu na sku
nije mijenjao. Rekao je da je pravnik zaposlen tr:melj
BlaZenka Stunja rekla je da ona kao dlanirla Vijeria n
Komore i to nije sporno, ali dlanove se ne moZe sprij
Lele zvati ured Komore i na to imaju pravo. prjtlLba
telefonom, da se ne dobiju odgovori na mail, ne,lo se

Takoder je rekla kako se njegovateljice Zale da im gla
Predsjednik je rekao kako 6e se problem riiediti u dos,

podruZnica i dlanovi Vijeia su odgovorni i izvje5iuju
roSalj e neka pr ezentaci j a. Predsj ednici
izvr5ne odbore.

PredlaZe da se i predsjednike podruZnica obavijesti postoj i neki problem.
Ona kao vijeinik ne z:na opise poslova zaposlenih i n znatko Sto radi, a to je desto pitanje na
Izvr5nom odboru podruZnice pa moli da se dlanovi Vi opavijeste o tome.
Zvonimir Pardina predlaL,e da se od kolegice irr lJdbi
joj se da moguiost dakaLe svoju stranu pride.

traZi oditov anje, ltez obzira na nadzor

RuZa Uremovii rekla je da je kolegica o kojoj se, radi
Hercegovini i iz detvrtog poku5aja je uspjela poloZiti

je $kolovanje zavr5ila u Bosni i
it zd priznavanj e kvalifi kacij a u Kom

sQstra delegira podjelu terapije.

;to ragl r u obratiti kad inlaju
kombra. tko Sto radi te
;e znflo treba obratiti. a [adr

ravnateliicom..



SnjeZana Busandii pitala je, temeljem upita dlanova
o izdavanju Odobrenja, gdje se navode vrste Odobre
medicinske sestre koie su zavriile dodatno usavrSa
Odobrenja za specijalistidko usavr5avanje i za
Tajnik Komore pojasnila je da se izdaju odobrrenja
dodatno usavr5avanje. Kako bi se moglo izdavati
mora se mijenjati Pravilnik o dodatnom usavrsavanj
medicinske sestre koje su zavriile dodatrro usavr5av
Radi se o lex specialis koji se mora mijenjati
Dogovoreno je da ie se opisi poslova s imenima
Predsjednica Vije6a izvijestila je o dopisu predsjedn
zatraLeno da dlanovi Udruge prezentiraju svoje pitan
nije u moguinosti, buduii da je dnevni red sjednice
sve pozdravio i poZelio ugodne ljetne praznike.
Predsjednica Vijeia pitala je za.prijave za Stete o
15 prijava, ali odekuje se joS prijava radi roka, 'Iajni
pripremljena. Predsjednica Vijeia rekla je kako ie
situacija biti povoljnai dace se sjednica Vijeia od
Zvonimir Pardina pitao je kad se trebaju odrLefti izbo
izbori za delegate i predsjednike podruZnica raspisat
Predsjednica Vijeia svima je zaLeljela ugodno ljeto.

Sjednica je zavrlila s radom u 12.05 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazij a S orii Uranii

specljalistidko usavr5avanje, ali ne i za
brenja za dodatno usavrSavanje,
i to dlanak 8. To se odnosi na sve
je, a ne samo na zdravstvenu njegu

ih poslati do detvrtka.
;e ZNJUK i svom odgovoru. U dopisu
e, a ppedsjednica Vijeia odgovorila je
ije6a unaprijed dogovoren. Preds.jedn

Qdgovorenoje daje do sada stiglo
Konlore rekla je k.ako 6e dokumentacij
Povierenstvo sastati 7.7. Nada se da iePovjerenstvo sastati 7.7. Nada se da ie
i u r{rjnu u Maksirmirskoj.
u pcldruZnicama, odgovoreno je da ie

na sjgdnici u rujnu.

Piedsjednica Vijeda Komore:

arin{ Fri5di6, magistra sestrinstva
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